台北國際會議中心火災與地震重要安全措施

火災發生時:

- 1、請立即撤離危險區。
- 2、請使用安全出口,勿使用電梯。
- 3、未經您的手掌測試之前,請勿企圖打開任何門(如 果感覺門是溫的,請勿打開它,如果感覺是涼的 打開一點點檢查看是否有煙)。
- 4、如果有煙,身體保持低的姿勢靠近地板疏散。
- 5、如果您是在無煙安全區內,用最近的電話撥打分機3000或3152或向在台北國際會議中心防災中心 (一樓監控室)緊急通報。
- 6、如果您個人的安全是在危險中,請拉啓最近的消 防警報(在緊急狀況發生前,需先知悉消防設備擺 放位置)。
- 7、請勿嘗試使用滅火器去滅火,除非您知道如何使 用,否則在您嘗試使用滅火器時,將會延誤通報 火災(因滅火器只能有效的撲滅小火災)。
- 8、如果走道有濃煙或大火時, 請留在室內, 撥打緊 急分機號碼。
- 9、把門縫隙及門周圍小缺口封住,將煙隔絕在外面。
- 10、如果煙進到室內,請緊靠地板,慢慢呼吸。
- 11、保持冷靜等待救援。

地震發生時:

- 請保持鎖定,即使是較大的地震也會在數秒或數分鐘之內停止。
- 請以堅固的桌子或其他堅固的傢俱做爲遮蔽物, 如果您的遮蔽物移動,您也要調整移動。

- 3、如果沒有堅固的遮敝物,以隣跪姿或緊靠地板在 結構體的內牆旁邊,將手放置在地板上保持平衡。
- 4、請勿站在門口,因猛烈的震動能導致門關上或搖 擺的打開,您也可能被飛落下的物體擊中。
- 5、遠離窗戶、鏡子、吊燈等以及其他不堅固之重物。
- 6、絕不可以使用昇降機或電梯。
- 7、請停留在您的位置直到實動停止,勿立即衝往戶 外,避免有飛落物而造成危險。
- 8、撒雕建築物時,如有聞到瓦斯味或化學毒氣或聽 到嘶嘶聲,請撥打緊急電話。

Taipei International Convention Center (TICC) Important Fire & Earthquake Safety Measures

In the event of a fire:

- 1. Evacuate the area immediately.
- 2. Use the exit stairways, not the elevators.
- 3. Do not attempt to open any door without testing it with the palm of your hand. (If the door feels warm, do not open it. If it feels cool, open it slightly and check for smoke).
- 4. If smoke is present, stay low to the floor during evacuation.
- 5. If you are in an area that is free of smoke, use the nearest phone to call Ext. 3000 or 3152 or alert the TICC Emergency Station on the 1st floor Control Room.
- If your personal safety is at risk, pull the nearest fire alarm.(Learn their locations before an emergency occurs).
- 7. Do not attempt to fight fires using a fire extinguisher unless you know how, nor should you delay reporting a fire by making an attempt to use an extinguisher.

(Fire extinguishers are designed for small fires and should be properly matched with the type of fire in order to be effective).

- 8. If there is a considerable amount of smoke or fire in the hallways, stay in the room and call the emergency extension numbers.
- Seal the cracks and small openings around the door to keep the smoke out.
- If smoke enters the room, stay close to the floor and breathe slowly.
- 11. Remain calm and wait for help to arrive.

In the event of an earthquake:

- Stay calm. Even a major earthquake will stop within a few seconds or minutes.
- Take cover under a secured table or other sturdy furniture.Be prepared to move if your cover moves.
- If no sturdy cover is present, kneel or stay close to the floor next to a structurally sound interior wall, and place your hands on the floor for balance.
- Do not stand in doorways. Violent tremor could cause doors to slam or swing open. You may also be hit by flying or falling objects.
- Move away from windows, mirrors, and other unsecured heavy objects.
- 6. Never use the lift or elevator.
- Remain in your position until the tremor stops. Do not rush outside immediately to avoid the possible danger of falling objects.
- 8. Evacuate the building in case you smell gas or chemical fumes, or hear hissing noise. Call for emergency.

Emergency Station:(886-2) 2725-5200 Ext. 3000
Technical Support Section:(886-2) 2725-5200 Ext. 3540

Police Station: (886-2) 2758-7261, 2729-5561

Emergency: 119

